

## **The Conditions of the Loyalty Program «Rebate awards 3»**

1. The Loyalty Program «Active Client 3» (hereinafter – the Program) was developed by CJSC «Capital Com Bel» in order to stimulate the use of services provided by the Forex Company and to increase the loyalty of the Organizer's existing Clients.

2. *Conditions under which an individual or legal entity becomes a Participant of the Program.*

2.1. Unless otherwise specified by the Organizer, only the Clients of the Forex Company may participate in the Loyalty Program.

Terms Platform and Client are used in their respective meanings defined by the Rules for conducting operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments in CJSC «Capital Com Bel» (hereinafter – The Rules).

3. *Duration of the Loyalty Program.*

3.1. The general period (duration) of the Loyalty Program is determined by the Organizer at his own discretion and is brought to the Client's attention via email specified during the registration process and (or) by other means, established by the Forex Company as communication channels in accordance with the Rules and Agreement with individuals on conducting operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments (activity in the OTC Forex market) (hereinafter – The Agreement).

The general period (duration) of the Loyalty Program can not be extended or shortened by a period of less than one month and the Program can not be cancelled until the end of the current month.

4. *Conditions of the Loyalty Program.*

4.1. Depending on the volume of opened and closed positions, as well as the category of the Financial instrument, a *rebate* (a discount in accordance with the conditions below) is credited to the Clients. The minimum volume of opened and closed positions is set individually for each category of the Financial instrument:

- at least \$5,000,000 for «Securities»
- at least \$5,000,000 for «Futures contracts (cryptocurrency pairs)»
- at least \$20,000,000 for «Commodities»
- at least \$50,000,000 for «Foreign currency (currency pairs)»
- at least \$20,000,000 for «Stock index values»

Only the amounts which are multiple to \$1,000,000 are taken into account for the calculation of the volume of opened and closed positions. The open and

closed positions which are placed on Financial instruments with Zero Spread are not considered for the calculation of the volume of opened and closed positions.

Financial instrument	Rebate (discount) in % for the volume of opened/closed positions (in \$ mill.)		
	\$5-20 mill.	\$20-50 mill.	>\$50 mill.
Securities	5%	10%	15%

Financial instrument	Rebate (discount) in % for the volume of opened/closed positions (in \$ mill.)		
	\$5-20 mill.	\$20-50 mill.	>\$50 mill.
Futures contracts (cryptocurrency pairs)	5%	10%	15%

Financial instrument	Rebate (discount) in % for the volume of opened/closed positions (in \$ mill.)		
	\$20-50 mill.	\$50-150 mill.	>\$150 mill.
Commodities	5%	10%	20%

Financial instrument	Rebate (discount) in % for the volume of opened/closed positions (in \$ mill.)		
	\$50-200 mill.	\$200-300 mill.	>\$300 mill.
Foreign currency (currency pairs)	10%	15%	20%

Financial instrument	Rebate (discount) in % for the volume of opened/closed positions (in \$ mill.)		
	\$20-50 mill.	\$50-150 mill.	>\$150 mill.
Stock index values	5%	10%	20%

### 5. *Rebate (discount)*

5.1. For the purposes of these Conditions, a *rebate* is a return of a part of remuneration previously paid by the Client to the Forex Company. *Rebate* amount is credited to the Client's trading account on the Platform and can be withdrawn by the Client without any limitations.

5.2. Rebate is credited for each calendar month during the whole duration of the Loyalty program. Rebate is credited to the Client's account no later than the 30th day of the next month.

5.3. The Organizer has the right to exclude the Client from participation in the Program or to suspend the participation of the Client in the Program if the Client abuses the Conditions of the Program. Abuse of the Conditions of the Loyalty Program means any actions conducted by the Client that, according to the subjective opinion of the Organizer, do not have a reasonable meaning, contradict the objectives of the Program and entail the receipt by the Client of unreasonable benefits based primarily on the technical and / or organizational features and / or Conditions of the Program.

### 6. *Other Conditions.*

6.1. The Client can receive a *rebate* in accordance with the Conditions of the Loyalty Program only after they've registered their Account on the Organizer's platform and successfully completed the identification and verification procedure in accordance with the requirements stipulated by the Rules and the Agreement.

6.2. The Organizer can change the Conditions of this Program at his sole discretion at any time.

## Программа лояльности «Активный клиент 3»

1. Программа лояльности «Активный клиент 3» (далее – Программа) разработана ЗАО «Капитал Ком Бел» (далее – Организатор) с целью стимулирования реализации сервисов Форекс-компании и повышения лояльности существующих клиентов Организатора.

2. *Условия, при соблюдении которых физическое или юридическое лицо становится участником программы.*

2.1. Если иное не предусмотрено Организатором, программа лояльности распространяется только на Клиентов Форекс-компании.

Термины Платформа и Клиент используется в значениях, определенных Правилами совершения операций с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами в ЗАО «Капитал Ком Бел» (далее - Правила).

3. *Срок проведения.*

3.1. Периоды (сроки) проведения определяются Организатором самостоятельно и доводятся до сведения Клиентов путем рассылки сообщений на адрес электронной почты и (или) иными способами, установленными Форекс-компанией как каналы информирования в соответствии с Правилами, а также Соглашением о совершении физическим лицом операций с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами (деятельность на внебиржевом рынке Форекс). Срок проведения устанавливается не менее одного месяца и должен быть кратным одному месяцу.

4. *Условия Программы лояльности.*

4.1. В зависимости от объема открытых и закрытых позиций, а также категории финансового инструмента, Клиентам начисляется rebate (скидка в соответствии с условиями, приведенными ниже). Минимальная объём открытых и закрытых позиций устанавливается индивидуально для каждой из категорий финансовых инструментов:

- не менее \$5,000,000 для категории «Ценные бумаги»
- не менее \$5,000,000 для категории «Фьючерсные контракты (криптовалютные пары)»
- не менее \$20,000,000 для категории «Сырьевые товары»
- не менее \$50,000,000 для категории «Иностранная валюта (валютные пары)»
- не менее \$25,000,000 для категории «Значения фондовых индексов»

При расчёте объёма открытых и закрытых позиций учитываются только суммы кратные \$1,000,000. В расчет объёма открытых и закрытых позиций не включаются операции по инструментам с нулевыми спредами.

Финансовый инструмент	Rebate (скидка) в % за объем закрытых позиций (в млн)		
	\$5-20 млн.	\$20-50 млн.	>\$50 млн.
Фьючерсные контракты (криптовалютные пары)	5%	10%	15%

Финансовый инструмент	Rebate (скидка) в % за объем закрытых позиций (в млн)		
	\$5-20 млн.	\$20-50 млн.	>\$50 млн.
Ценные бумаги	5%	10%	15%

Финансовый инструмент	Rebate (скидка) в % за объем закрытых позиций (в млн)		
	\$20-50 млн.	\$50-150 млн.	>\$150 млн.
Сырьевые товары	5%	10%	20%

Финансовый инструмент	Rebate (скидка) в % за объем закрытых позиций (в млн)		
	\$50-200 млн.	\$200-300 млн.	>\$300 млн.
Иностранная валюта (валютные пары)	10%	15%	20%

Финансовый инструмент	Rebate (скидка) в % за объем закрытых позиций (в млн)		
	\$20-50 млн.	\$50-150 млн.	>\$150 млн.
Значения фондовых индексов	5%	10%	20%

## *5. Rebate (скидка).*

5.1. Для целей настоящих Условий под rebate понимается возврат части ранее уплаченного Клиентом вознаграждения. Сумма rebate выплачивается на аккаунт Клиента, открытый на Платформе, и может быть выведен Клиентами с аккаунта без ограничения

5.2. Rebate начисляется за каждый календарный месяц, на протяжении всего периода проведения данной программы, и выплачивается на аккаунт Клиента не позднее 30 числа следующего месяца.

5.3. В случае злоупотребления Клиентом условиями программы лояльности Организатор вправе отказать Клиенту в выплате rebate. Под злоупотреблением условиями программы лояльности понимается совершение Клиентом действий, которые, по субъективному мнению Организатора, не имеют разумного смысла, противоречат целям программы лояльности и влекут за собой получение Клиентом необоснованных выгод, в том числе основанных на технических и/или организационных особенностях.

## *6. Иные условия.*

6.1. Клиенты могут получить rebate в соответствии с условиями программы лояльности только после прохождения процедуры создания учетной записи (аккаунта) и прохождения идентификации и последующей верификации в соответствии с требованиями Правил и Соглашения.

6.2. Организатор может изменить Условия данной программы по своему усмотрению в любое время.